
Zápis ze schůze Osadního výboru

konané dne 20. 1. 2014 

Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík 
Členové: Věra Melichaříková

Simona Frýdecká 

Hosté: Ing. Dalibor Hrabec

Program:
1. Zahájení
2. Žádost občanů Kamence
3. Stížnost občana pana Vlastimila Sobka (nerozhrnutá cesta 
k večerce)
4. OV upozorňuje
5. Stanovisko OV k rozšíření prostor ZŠ a MŠ Skalice do budovy č.p.   
177
6. Příspěvek na dětský karneval
     
ad 1.  Schůzi zahájila předsedkyně OV   

ad 2. Pan Zdeněk Hrůzek nesouhlasí se stanoviskem odb. dopravy 
a silničního hospodářství Magistrátu  města F – M ve  věci  nabytí 
pozemku p.č. 733/1 ostatní plocha – jiná plocha o výměře 1540 
m2, k.ú. Skalice u Frýdku – Místku o zařazení této parcely do sítě 
místních komunikací. OV podporuje opakovanou žádost dotyčného o 
přehodnocení dosavadního stanoviska dle § 6 zákona 13 / 97 Sb. a její 
prováděcí vyhlášky §  3 platném znění. 
Zároveň podporujeme žádost p.č. 1485/53      o opravu přístupové 
komunikace k nemovitostem v této oblasti a instalaci veřejného 
osvětlení. 

ad 3. Pan Sobek se ptá: „Podle jaké důležitosti  jsou  udržovány cesty 
v případě sněhu. První sněhová  nadílka  a  cesta  byla   nerozhrnutá. 
Jedná se o cestu obecní. Je  to  cesta k obchodu. Děkuji za odpověď s 
pozdravem Sobek Vlastimil č.p. 304“.



ad 4. OV upozorňuje na:
- Rozlámaný stojan na mapu obce Skalice u autobusové 

zastávky „U vrby“
- Prokopnutý polykarbon v autobusové čekárně „U školy“
- Rozlámaná vývěsní skříňka na Kamenci u mostu ve směru na 

Dobrou
- V bývalé samoobsluze je rozbitá výloha a poškozená dlažba před 

hlavním vchodem

ad 5. OV podporuje záměr rozšířit prostory ZŠ a MŠ Skalice do budovy 
č.p. 177

ad 6. OV přispěje částkou 3.000,- Kč na nákup cen do tomboly a na 
pohoštění na dětský maškarní karneval

Další schůze OV se koná 

3. 3. 2014 v 17hodin v ZŠ


